
Zápis 
 

z 10. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha,  dne  25. 10. 2011 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 15 
 
Omluveni: prof. Martina Macková, RNDr. Petr Sajdl, Ing. Lenka Schreiberová, doc. Jan 
Vídenský, Ing. Petr Štursa,  Ing. Michal Vonka, Ing. Alexandr Zubov 
Nepřítomni: doc. Petr Slavíček, doc. Helena Uhrová 
 
Hosté:  doc. Tomáš Bartovský,  Ing. Ivana Chválná, prof. Tomáš Ruml 
 
Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil. 
 
Program: 

1) Delegáti do RVŠ 
2) Aktualizace dlouhodobého záměru VŠCHT na rok 2012 
3) Institucionální rozvojový program VŠCHT na rok 2012 
4) Různé 

a) Informace o semináři o věcných záměrech dvou připravovaných zákonů  (zákon o VŠ 
a o finanční podpoře studentů) 

b) Připomínky k věcnému záměru zákona o VŠ – veřejná diskuse 

 
Ad 1) Předsedkyně předložila návrh delegátů do sněmu a předsednictva Rady vysokých škol: 
 

Doc.Ing. Milan Pospíšil, CSc. - delegát VŠCHT Praha do sněmu a předsednictva 
prof. RNDr. Olga Valentová, CSc. – delegát VŠCHT  do sněmu 
Doc.Ing. Petr Sysel, CSc. – delegát Fakulty chemické technologie 
prof. Ing. Jan Masák, CSc. – delegát Fakulty potravinářské a biochemické technologie 
prof.Dr. RNDr. Pavel Matějka – delegát Fakulty chemicko-inženýrské 
Doc.Ing. Vladimír Sýkora – delegát Fakulty technologie a ochrany prostředí   
Ing. Petr Štursa  - delegát do Studentské komory 
Ing. Jiří Kratochvíla – náhradník delegáta do Studentské komory 

 
Schváleno 15-0-0 
 
Ad 2) a 3)  
Rektor Koubek předložil  Aktualizaci dlouhodobého záměru VŠCHT Praha na rok 2012 a 
Institucionální rozvojový program VŠCHT Praha na rok 2012. Oba dokumenty byly krátce 
diskutovány, byly provedeny drobné úpravy textu ADZ 2012.  
 
AS oba dokumenty se zahrnutými opravami schválil  
 
14-0-1 
 



 Ad 4)  
a) Prof. Valentová informovala o konferenci Věcný záměr zákona o vysokých školách a 

Věcný záměr zákona o finanční pomoci studentům, která byla organizována v rámci 
projektu IPn Reforma terciárního vzdělávání spolufinancovaného Evropským sociálním 
fondem a státním rozpočtem ČR. Vyjádřila rozčarování nad náplní konference, kde 
nebyly vůbec diskutovány uplatněné připomínky k současné verzi věcného záměru 
zákona o VŠ. Nástin věcného záměru o finanční podpoře byl představen pouze formou 
presentace, účastníkům nebyly poskytnuty žádné písemné podklady, přičemž je nutno 
konstatovat, že projekt, jehož cílem bylo připravit věcné záměry obou zákonů, končí 
31.12.2011.  

b) Senátorům byla rozeslána tabulková forma připomínek k věcnému záměru zákona o VŠ 
vzešlých z veřejné diskuse. Bylo konstatováno, že z připomínek zaslaných za VŠCHT  
rektorem, se v tabulce objevil jen malý zlomek, zatímco například připomínek občana 
Tomáše Kopřivy bylo zahrnuto 8 (pravděpodobně všechny uplatněné). 

 
Termín příštího zasedání bude oznámen 

 
 
 
 
Zapsal: doc.Ing. Radek Cibulka, CSc.  Za správnost: Prof.RNDr. Olga Valentová 
          
 


